Nedlands Uniting Church
Friday night children’s care program

We are excited about our program of children’s care and activities on a Friday night. The Comet Group - under age 5 currently meeting in Steve’s office. The Star Group - ages 5 through school year 6 currently meeting in the Children’s room. Children in year 7 and above are invited to the Church’s youth program located in the hall. To help us meet our duty of care for the children, parents / guardian please observe the following policies:

· Children’s care is provided for parents / guardians that are on site at the church participating in church activities. 
· To facilitate setting up of the rooms, children’s care will be available starting at 7:20 PM.
· All children, school year 6 and under must be in a children’s care activity group or accompanied by a parent. Please do not leave your child unattended in the church.
· Parents / guardian please initially register each child & fill out child’s name tag. If your child has an allergy or other concern please make sure it is listed on the name tag and enrollment form.
· We are also asking a parent / guardian each week to sign in and sign out your child and make sure child’s name tag is on.
· In consideration of others, if your child is sick, please do not bring them. 
· Children in the Star Group for signing in and dropping off, please come in through the outside door of the children’s room. This is asked for safety reasons of activities in the hall.
· To facilitate packing up of the rooms, all parents / guardian must pick up your children immediately after adult program finishes and before tea. Children not picked up by 9:20 pm will be brought to the parents / guardian.
· Activities for children include arts and crafts, bible stories, fun and games, movies and a snack. Water is also provided at snack time. Feel free to also bring a labeled drink/water bottle for your child.
· We are asking each family to please bring a $2.00 family donation each week to help defer some of the costs of materials and snacks provided.
· Exceptions to any of the above please contact Kim Francis for prior approval.

The Friday night children’s care program is provided by volunteers. We are always looking for volunteers. If you are interested in helping please contact Kim Francis. Thank you for observing these policies and helping us create a safe and nurturing environment for your child.

Kim Francis - Email: kim.francis@nedlandsuniting.com
Children and Family Co-ordinator
Church office 9386-1770
February 2013
彗星小组
星星小组

和成人查经班同时进行的幼儿少年班‘彗星小组’和‘星星小组’. 彗星小组适合五岁以下的小童 。星星小组是为五岁至小学六年级的小童而设。七年级或以上的小童请参加教会的youth program。为更好地安排管理孩子们的节目: 

· 星星小组管理孩子的服务是共给当晚在教堂内参加本教堂活动的家长或监护人；
· 为协助课前准备,星星小组晚上7.20才开门;
· 在教堂内，小学六年级或以下的孩子一定要参加幼儿少年班或有家长陪同，绝不能无人看管；
· 所有参加星星小组的孩子们都需要注册带名牌， 注册时，请列出孩子任何过敏及要关注的事项；
· 为了孩子们的安全,家长们每次接送孩子要签名;
· 如果孩子不适,请不要带孩子参加星星小组;
· 为了孩子们的安全, 星星小组的家长们请从后门接送孩子；
· 为协助课后收拾,家长必需查经后9.20pm前，立刻到儿童部接回子女;
· 星星小组将会学习绘画和手工, 听圣经故事, 玩游戏, 看电影还有吃点心和糖果;
· 另外,每个孩子每星期需交$2用以购买手工绘画用品;
· 请自带水瓶;小息时，教堂有水供应；
· [bookmark: _轮值表]如有任何疑问，请与Kim Francis联系。

管理孩子的服务是靠志工帮手。我们需要你的帮忙。如可以帮忙， 请通知Kim 或 Sharon.
[bookmark: _Kim_Francis_1]                    Kim Francis 
Children and Family Co-ordinator
Church office 9386-1770
Email: kim.francis@nedlandsuniting.com


